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Miljöfrågor                                                                                                                                      
Risstaketet   Projektet risstaket är avslutat! 

Det har både varit bra och dåligt. Bra när vi hämtat ris och grenar från egen lott, max 3 cm i 
diameter, dåligt när vi stulit träd från kommunens mark och när grenarna varit allt för tjocka.  
Dock är idén allt för bra att släppa så ett framtida staket där styrelsen står som drivande har 
goda förutsättningar att lyckas. 

Nya kolonister Vi har fått nya kolonister på lott 166 Simon och lott 193 Lise vi önskar dem 
hjärtligt välkomna.                                                                                                                                      

Vattenförsörjningen, inom en snar framtid kommer arbetet med byte av vattenrören att 
vara klart. Glädjande nog betalar Vivab tillbaka pengar då vi har förbrukat mindre vatten än 
prognos under året. Bra jobbat.

Styrelsen önskar God Jul och Gott Nytt Å


